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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

STADEN
V.U.: WIM CRABBE, SINT-ELOOISTRAAT 28, 8840 WESTROZEBEKE (STADEN)

Theo Francken op bezoek (p. 3)Ruim twee miljoen euro extra voor Staden (p. 2)

Beste inwoner 

Op 24 september mochten we  
heel wat geïnteresseerden ver-
welkomen op de lezing van Theo 
Francken. Dat we zo’n naam naar 
onze gemeente konden halen,  
betekent veel voor onze afdeling.  
Het wijst op respect van de natio-
nale partijtop voor onze plaatselijke 
werking en de grote interesse voor 
de avond was een echte opsteker.  
 
Meteen kregen we ook de  
gelegenheid om onze vernieuwde 
werking voor te stellen, waarmee 
we de politiek dichter bij de mensen 
willen brengen. Daar is veel nood 
aan. 

Nog een opsteker de voorbije 
weken was dat Vlaanderen een 
nieuwe regering heeft met een 
ambitieus programma. Uiteraard 
zijn niet alle maatregelen even  
populair, maar hoe dan ook heeft 
het Vlaamse regeerakkoord veel 
te bieden. Zo voorziet de Vlaamse 
overheid meer middelen voor 
Staden. 

Goed nieuws dus voor onze  
gemeente. De verandering werkt 
en dat zal zo blijven, ook in Staden. 
Hopelijk tot binnenkort op onze 
kaas-en-breugelavond!

Wim Crabbe
Voorzitter N-VA Staden

Zin om onze ploeg te versterken?
N-VA Staden zoekt nog frisse krachten. Interesse om deel uit te 
maken van ons bestuur? Stuur een mail naar staden@n-va.be

Noteer alvast in uw agenda
Zondag 26 januari: 
Nieuwjaarsontbijt
De Nestel, Westrozebeke

KAAS-EN-BREUGELAVOND
Zaterdag 23 november 
vanaf 19 uur
Zonneheem, Basijnsmolenstraat 2, 
Oostnieuwkerke

Gastspreker: Wilfried Vandaele, fractievoorzitter in het Vlaams 
Parlement en burgemeester van De Haan. Iedereen welkom!

Kaarten kosten 15 euro. Vooraf inschrijven is noodzakelijk via staden@n-va.be of  
0495 41 36 10 (Wim Crabbe). Schrijf het juiste bedrag over op rekeningnummer  
BE42 1030 6037 1454 met de vermelding ‘kaas’ en het aantal personen.
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Interview met  
Lies Matton
Sinds begin dit jaar zetelt Lies Matton voor de  
N-VA in de gemeenteraad. Met dit interview  
stellen we haar graag aan u voor.

Dag Lies, kan je jezelf even voorstellen?
“Natuurlijk. Ik ben gehuwd met Wouter De Jonckheere en ben 
mama van Luna en Mathis. Al twaalf jaar werk ik met hart en 
ziel als onthaalouder. De rest van mijn tijd besteed ik aan mijn 
gezin, familie en vrienden. Ik hou van veel dingen, maar vooral 
van positief in het leven staan, gezellig tafelen en onder de  
mensen zijn. Als trotse Stadenaar draag ik graag mijn steentje 
bij voor een nog mooiere en betere gemeente.”

Hoe ziet jouw werkdag eruit?
“Om zes uur vertrek ik naar kinderopvang Het Kleine Geluk om 
alle voorbereidingen te treffen: groenten wassen, aardappelen 
schillen, soep maken, … Om halfzeven komen de eerste kindjes 
aan. Met een brede glimlach ontvang ik de ouders en vraag ik 
hoe de voorbije avond en nacht gegaan zijn voor hun kindje.” 

CAMPAGNEPASPOORT

Naam en voornaam

MATTON Lies

Functie

Gemeenteraadslid

Leeftijd

36 jaar

Wie ben ik?

Beroep

Onthaalouder

Woonplaats

Philemon Sabbestraat

Favoriete plek in Staden

Ons huisje natuurlijk, maar 

daarnaast ook de herden-

kingsplaats bij het kerkhof 

om tot rust te komen en 

Zonneheem en het Brigida-

park om nostalgisch terug 

te blikken op mijn kinder-

tijd in Oostnieuwkerke

Favoriete gerecht op  

restaurant

Als voorgerecht runds- 

carpaccio, als hoofd- 

gerecht een lekker stukje 

vis en als dessert  

ongetwijfeld een  

moelleux van chocolade 

Favoriete meezinger in  

de wagen

‘Walking on sunshine’ van 

Katrina & the Waves

Bestuurslid  
in de kijker

Ruim twee miljoen euro extra voor Staden  
dankzij Vlaamse Regering
De Vlaamse gemeentebesturen krijgen de komende jaren in 
totaal 1,33 miljard euro extra om te investeren in hun gemeente. 
Voor Staden betekent dat concreet 2 015 567 euro.

De extra middelen zijn het gevolg van het nieuwe Vlaamse regeerakkoord.  
De Vlaamse overheid neemt de helft van de zogenaamde ‘responsabiliserings- 
bijdrage’ voor de betaling van de ambtenarenpensioenen over én geeft de  
gemeenten extra budget voor hun open ruimte. Naast die bijkomende  
financiering blijft ook het gemeentefonds, de belangrijkste inkomstenbron voor 
onze steden en gemeenten, de komende jaren elk jaar met 3,5 procent groeien. 

Goed voor Staden, goed voor Vlaanderen
De nieuwe Vlaamse Regering wil de gemeenten meer financiële ademruimte geven, zodat ze de komende jaren volop blijven  
investeren. “Met dit geld kunnen we onze gemeente écht beter maken. De N-VA wil dat Staden met de bijkomende Vlaamse  
financiering investeert in veilige wegen en schoolomgevingen, de aanpak van zwaar verkeer en een dienstverlening op maat van  
de inwoners”, aldus gemeenteraadslid Lies Matton. 
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“Daarna gaat al mijn aandacht naar de kinderen: verzorgen, 
activiteiten aanbieden, verhaaltjes lezen, liedjes zingen, gekke 
dansjes doen … Tussenin krijgen onze ‘pagadderkes’ ook nog 
soep en een warme maaltijd.” 

“Na de middag – als onze kleintjes bekaf naar dromenland 
vertrokken zijn – ruim ik samen met de collega’s op en poetsen 
we de ruimte. Dan is er nog een korte middagpauze voor het 
namiddagdeel begint: fruit snijden, papjes maken, de kindjes 
naar beneden halen en terug entertainen. Na het vieruurtje 
komen de ouders hun kindjes ophalen. Ik sla nog een babbeltje 
met mama of papa en keer rond 16.30 uur huiswaarts. Ik ben 
heel blij dat ik dat alles mag delen met mijn twee fantastische 
collega’s!”

Waarom zette je de stap naar de gemeentepolitiek?
“Soms stelde ik mij vragen bij bepaalde beslissingen van het 
gemeentebestuur. Door me zelf politiek te engageren hoopte ik 
daar wat meer inzicht in te krijgen. Zeg maar te begrijpen  
waarom bepaalde dingen wel of niet gebeuren.”

Wat wil je graag nog in Groot-Staden realiseren ?
“Ik zou graag willen dat de sportsites nog een opknapbeurt  
krijgen, zeker in de deelgemeenten. Sporten is gezond en meer 
dan ooit beseffen mensen dat. Logisch dus dat zij sport een 
plaats willen geven in hun leven, en dus moet ook onze  
gemeente er letterlijk plaats voor maken.”

“De gemeente moet ook dringend het doorgaand zwaar verkeer 
aanpakken en onze wegen fietsveiliger maken. Steeds meer 
mensen nemen de fiets en als mama is het ronduit beangstigend 

om je kindjes zo dicht bij grote vrachtwagens te zien fietsen. 
Maar niet alleen voor kinderen, voor iedereen die de fiets 
gebruikt zijn aanpassingen nodig. Hopelijk kan Staden zich dan 
eindelijke een fietsveilige gemeente noemen.” 

“Tot slot lijkt ook een restaurant in onze gemeente mij een 
goed idee. Veel inwoners missen in onze gemeente een gezellige 
plaats waar ze elkaar kunnen treffen.”

Als je ooit een ministerportefeuille zou ambiëren, welke zou dat 
dan zijn?
“Ik ambieer helemaal geen ministerportefeuille, maar als er 
iets is waar volgens mij nog werk aan de winkel is, dan is dat de 
verdeling van ons belastinggeld. Die mag wel eens herbekeken 
worden. De sociale kas focust al te gemakkelijk op bepaalde 
situaties en verliest dan andere situaties uit het oog. Alleen-
staanden die kinderen moeten opvoeden bijvoorbeeld zouden 
van mij direct meer hulp krijgen.” 

“Ook de pensioenen van mensen die hun hele leven gewerkt 
hebben en netjes belastingen hebben betaald, moeten omhoog. 
We moeten al werken tot 65 jaar, dan zouden we daarna toch 
helemaal geen financiële zorgen meer mogen hebben? Als je 
dan verhalen hoort van vier gezonde mannen die samenwonen 
in een huis van het OCMW, die niet werken en een leefloon 
krijgen, dan wordt een mens daar heel kwaad van. Natuurlijk is 
dat gewoon mijn gevoel en weet ik dat pasklare oplossingen niet 
bestaan. Maar het kan niet anders dan dat het gezond verstand 
in de wetstraat de bovenhand neemt en dat er binnenkort logi-
schere regels worden goedgekeurd.”

Theo Francken op bezoek in Staden
Op 24 september mocht N-VA Staden Theo Francken verwelkomen in het SWOK. Een kleine 200 aanwezigen 
luisterden er geboeid naar zijn lezing over migratie. Karen Demeulenaere zorgde voor een welkomstwoordje 
en gemeenteraadslid Lies Matton rondde de avond af met een bedanking.

  Op de foto ziet u onderaan van links naar rechts: Chris Snauwaert, 
Lies Matton, Theo Francken, Martine Vanlede en Karen  
Demeulenaere. Bovenaan van links naar rechts: Lieven Maes, 
Wim Crabbe, Maaike De Vreese, Marie-Ann Desloover, Patricia 
Van Wijmeersch, Marc Bogaert, Bart Vynckier en Jan Depla.
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


